

Zakat value for Ithmaar Holding Company BSC. For the year 2021

**To: Bahrain Bourse; and
: Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding Company BSC announces that the Sharia Supervisory Board meeting held on January 30, 2022 to discuss the financial results of the company for the fiscal year ending on December 31, 2021, has determined that based on these results, there is no Zakat on the company for the year 2021.

Zakat has been calculated according to the Sharia standard of Zakat issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic Financial Institutions, and the responsibility for paying zakat - if any - for shareholders rests with them.

حساب زكاة شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. لعام 2021

السادة / بورصة البحرين، و
/ سوق دبي المالي

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. بأن اجتماع هيئة الرقابة الشرعية المنعقد في 30 يناير 2022 لمناقشة النتائج المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021 قد أقر أنه بناءً على تلك النتائج، لا توجد زكاة على الشركة لعام 2021.

وقد تم حساب الزكاة وفق المعيار الشرعي للزكاة الصادر عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية، وأن مسؤولية إخراج الزكاة- إن وجدت- بالنسبة للمساهمين تقع عليهم.

Name	Sameh Mohamed Fadhel Mahmandar	الإسم	سامح محمد فاضل مهندار
Title	Authorized signatory	المسمى الوظيفي	توقيع مخول
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			